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Protokół nr RG.0002.51.2023 

z LI Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 27 kwietnia 2023 r. 

 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. 

Obecnych 15 radnych, w posiedzeniu uczestniczył również Eugeniusz Lubański – Wójt, Gabriela Zając - 

skarbnik. Lista obecności w załączeniu. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 marca 2023r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Kobiór na 2023 rok 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobiór na lata 2023 – 2031 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru gminy Kobiór pomiędzy ulicami Centralną 

i Plichtowicką 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia 

udzielone w formie posiłku i świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2019-2023 

9. Sprawy bieżące. 

10. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

3.  Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 marca 2023r. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

 

4.  Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy jakie miały miejsce w okresie od 31 marca do 27 kwietnia. 

 

5.  Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Kobiór na 2023 rok 

 

Przewodniczący komisji Budżetu i Finansów – radny Jerzy Mazur poinformował, że projekt uchwały otrzymał 

pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobiór na lata 2023 – 2031 

 

Przewodniczący komisji Budżetu i Finansów – radny Jerzy Mazur poinformował, że projekt uchwały otrzymał 

pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru gminy Kobiór pomiędzy ulicami Centralną i Plichtowicką 

 

Przewodniczący komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa – radny Bogdan Szpak 
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poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia 

udzielone w formie posiłku i świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 

 

Przewodniczący komisji Kultury, Oświaty i Zdrowia – radny Dariusz Cuber poinformował, że projekt uchwały 

otrzymał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

9. Sprawy bieżące. 

 

Nie zgłoszono. 

 

10. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Radna Paulina Myszor zwróciła uwagę na dziury w jezdni na skrzyżowaniu ulic Kobiórskiej i Przelotowej, 

a także na nieporządek w postaci usypanej ziemi ulicy Tuwima, na wysokości Sali gimnastycznej. 

Wójt odpowiedział, że wystąpiono już do zarządów dróg powiatowych i wojewódzkich by uzupełniono ubytki 

w jezdni na wspomnianym skrzyżowaniu oraz innych miejscach. Poinformował, że prace związane z budową 

nowego przedszkola są planowane do listopada i w tym okresie należy się liczyć z niedogodnościami w okolicy 

placu budowy. Zwróci się jednak z prośbą do wykonawcy by zadbał o porządek. 

 

Radny Czesław Świerkot przekazał pochodzącą od mieszkańców gminy prośbę o odpowiednią pielęgnację 

drzew – m.in. ich przycinanie. 

Wójt przyjął prośbę do wiadomości, ale zwrócił uwagę na ograniczoną ilość środków w budżecie gminy. 

 

Radny Przemysław Sawicki zapytał czy planowane jest dokonanie przeglądu dróg gminnych i uzupełnienie 

ubytków w jezdni. 

Wójt odpowiedział, że przeglądów dokonuje się na bieżąco i zaplanowano wykonanie wypełnień asfaltem na 

gorąco. 

 

11. Zakończenie obrad 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął sesję. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


